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PROCES VERBAL 

al şedinţei ordinare din data de 30 ianuarie 2024 a 

Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 
 

Dl Secretar general: Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 5/2024 a primarului oraşului 

Copşa Mică. Constat că sunt prezenţi 14 consilieri din 15, deci şedinţa este statutară. Lipseşte 

domnul Secelean Nicolae. Publicitatea şedinţei s-a făcut prin afişare la sediul Primăriei oraşului 

Copşa Mică şi prin postare pe pagina de internet. Supun spre aprobare procesul verbal al  şedinţei 

ordinare din 20 decembrie 2023 şi procesul verbal al şedinţei extraordinare din 9 ianuarie 2024. 

 Procesele verbale sunt aprobate  cu unanimitate de voturi. Proiectele de hotărâri sunt însoţite 

de avizele comisiilor de specialitate. Supunem la vot ordinea de zi. Ordinea de zi este aprobată cu 

unanimitate de voturi. 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al oraşului Copşa Mică, a bugetelor 

pentru instituţiile publice şi a listei obiectivelor de investiţii pentru anul 2024 

 

Dl Pop Florentin: Am o întrebare, la raport. Scrie că s-au alocat 41 mii lei la activităţi culturale, 

conform calendarului, dacă aduni toate iasă 100 şi ceva de mii. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Niciodată nu am avut toţi banii pentru toate evenimentele şi 

niciodată nu le-am făcut. 

Dl Pop Florentin: Dar de la 41 la 100? De ce le mai facem? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Atâţia bani avem. S-ar putea să primim mai mulţi bani de undeva şi 

putem pune pe capitolul acela banii respetivi. 

Dl Pop Florentin: Am înţeles.  Mă gândeam că e o greşeală pe undeva. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu e o greşeală, atâţia bani avem. 

Dl Mátéfi Rezső: Am văzut acolo la sport, sunt mulţi bani, cred că trei miliarde, patru  miliarde lei 

vechi, la sport. La ce folosesc atâţia bani? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Dacă vorbiţi de cheltuielile de funcţionare, sunt raportate 

cheltuielile conform legii, după cheltuielile făcute anul trecut. Nu ştiu să vă zic dacă sunt trei sau 

patru miliarde, dar sunt sigur cheltuielile de funcţionare. 

Dl Mátéfi Rezső: Câţi angajaţi avem acolo? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Avem un director care e neindemnizat, un personal întreţinere şi un 

antrenor. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi un şofer. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Da, cu jumătate de normă. 

Dl Mátéfi Rezső: Şoferul în luna ianuarie, câte ore a prestat acolo? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Şoferul îşi încasează banii în funcţie de pontaj şi de situaţiile din 

fiecare lună. Dacă el în luna ianuarie nu are activitate, nu are pontaj, nu e indemnizat. El e 

indemnizat în maximul plafonului în jumătate de normă, dar minim nu e prevăzut. Dacă nu are 

activitate nu ia bani. Dacă face trei curse care au durat şapte ore, a avut trei deplasări, ia bani pentru 

trei deplasări, nu îşi încasează banii pe plafonul maxim. El îşi încasează banii strict pe cursele pe 

care le face. 

Dl Mátéfi Rezső: Unde pot să văd eu cursele lui în fiecare lună. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: E complicat să vi le spun pe viitor, pentru că meciurile de fotbal se 

organizează şi se modifică săptămânal. Se poate verifica câţi bani a încasat şoferul de la clubul 

sportiv. 

Dl Mátéfi Rezső: De exemplu şi acum, autobuzul nu merge cu copiii. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Autobuzul, acum e plecat cu colegul, cu copii de la şcoală la teatru 

în Sibiu, într-un eveniment organizat de şcoală cu sprijinul primăriei. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi de ce nu pleacă cu autobuzul celălalt? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Sunt mai mulţi copii. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi când au plecat? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Astăzi la ora 10:30. 
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Dl Mátéfi Rezső: Sunt curios, am tot cerut raport, că mergeţi în consiliul de administraţie. Nu aţi 

făcut. Vă fac sesizare la Consiliul Judeţean. Eu aş vrea să o întrebaţi pe doamna director de ce merg 

copii în timpul şcolii la teatru. Dacă vor să meargă la teatru, după amiaza, sunt activităţi 

extraşcolare. Asta trebuie să îi aduceţi la cunoştinţă doamnei director, dacă nu ştie că activităţile 

astea nu se fac în timpul şcolii. Este deja a doua sau a trei oară când daţi autobuzul, ştiu că este an 

electoral, campania electorală, dar dacă aşa procedăm în campania electorală că putem trimite 

copiii, nu trebuie să faceţi şcoală, acum vă trimitem şi vă sponsorizăm, e greşit. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu e vorba de şcoală. 

Dl Mátéfi Rezső: Ba da, e vorba de şcoală. Copiii ăia trebuie să stea la şcoală. Au program de 

şcoală. 

Dl Comiza Cornel: Eu cred că ştie directoarea. 

Dl Mátéfi Rezső: Domnul Comiza, nu ştie, păi dacă îi trimiţi pe copii la ora zece. 

Dl Comiza Cornel: E director de şcoală. 

Dl Mátéfi Rezső: Trebuie să mă duc la inspectorat că Consiliul Local, mai ales că şi vă dăm 

autobuzul, vă dăm de toate. 

Dl Comiza Cornel: Nu cred că e campanie şi dăm autobuzul. 

Dl Mátéfi Rezső: Anul trecut nu s-a dat, acum doi ani nu s-a dat. Nevastă-mea când a cerut nu s-a 

dat. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Întotdeauna s-a dat. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu s-a dat. 

Dl Comiza Cornel: Copii nu votează. 

Dl Mátéfi Rezső: Ascultă-mă, eu îţi spun, doamna director a zis că nu se poate, deci nu aşa 

funcţionează. Copiii trebuie să meargă în activităţi extraşcolare, după şcoală. Deci trebuie să îi 

aducem la cunoştinţă. Deci cei care mergeţi în Consiliul de Administraţie, eu vă rog frumos şi data 

viitoare chiar vreau un raport. Dacă aşa merge, înseamnă că vă reprezentaţi pe voi şi nu Consiliul 

Local. 

Dl Mărgineanu Mircea: Nu e aşa. 

Dl Mátéfi Rezső: Păi cum nu e aşa? Ne-ai adus la cunoştinţă vreodată ce s-a întâmplat în Consiliul 

de Administraţie? 

Dl Mărgineanu Mircea: Ce pot să spun? Nu e absolut nimic de ascuns. Nu ştiu ce vrei să şti. 

Dl Mátéfi Rezső: Voi v-aţi ales între voi, că vreţi să mergeţi. 

Dl Mărgineanu Mircea: Dacă vorbim amândoi odată nu ne putem înţelege, vorbim pe rând. 

Dl Mátéfi Rezső: Data trecută tot aşa ne-ai spus, ok, o să îţi fac. 

Dl Mărgineanu Mircea: Nici o problemă. Ce vrei să îţi spun? Că am votat ca să fie transferat 

copilul de la o şcoală la alta? 

Dl Mátéfi Rezső: Da, vreau să ştim şi noi. 

Dl Mărgineanu Mircea: Bun, atunci stai un pic să ne înţelegem. Deci tu vrei. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu eu vreau, Consiliul Local vrea. 

Dl Mărgineanu Mircea: Deci tu ceri. 

Dl Pop Florentin: Şi eu vreau, Mircea. 

Dl Mărgineanu Mircea: Şi tu, bun. Hai să aducem atunci tot consiliul de administraţie de la şcoală 

şi să facem aici, cu toţi, dacă asta ne dorim. 

Dl Pop Florentin: Mircea nu e aşa. 

Dl Mărgineanu Mircea: Ba e aşa. 

Dl Mátéfi Rezső: Mircea, dacă tu nu ai vrut să mergi puteai să refuzi. Eu am cerut să fiu ales să 

merg în Consiliu de Administraţie, să văd, că mă interesează ce se întâmplă în şcoala aia şi toţi 

liberali aţi spus nu, că merge Mircea şi cu domnul Szekely. Atunci faceţi-vă treaba, ce trebuie să 

faceţi pentru Consiliul Local. 

Dl Mărgineanu Mircea: Îmi fac treaba. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu o faci. 

Dl Mărgineanu Mircea: Îmi fac treaba acolo unde am fost trimis. 

Dl Mátéfi Rezső: Pe noi ne reprezinţi Mircea, nu pe tine. 

Dl Mărgineanu Mircea: Şi pe mine. 

Dl Mátéfi Rezső: Păi da, dar pe noi cum ne-ai reprezentat? Cum ne-ai adus la cunoştinţă? Că ce aţi 

făcut acolo? 
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Dl Mărgineanu Mircea: Cum ti-am spus şi data trecută, îţi citesc ordinea de zi. 

Dl Mátéfi Rezső: Ţi-e greu să faci un raport de cinci rânduri? 

Dl Mărgineanu Mircea: Nu îmi este greu. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi atunci de ce tot discutăm? 

Dl Comiza Cornel: Dacă i-ai zis acum ştie. 

Dl Mátéfi Rezső: I-am spus şi data trecută. 

Dl Comiza Cornel:  Stăm o oră pe tema că nu a zis el ceva. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi data trecută i-am zis şi a prezentat ceva? 

Dl Comiza Cornel: A înţeles. 

Dl Moldovan Vlăduţ: Se fac procese verbale la şedinţele Consiliul de Administaţie, procesul 

verbal în copie şi îl trimite aici. 

Dl Pop Florentin: Te duci acolo, te-ai dus şi te vei duce din partea Consiliului Local, ce aţi povestit 

acolo, vii şi ne spui şi nouă, ne aduci procesul verbal. 

Dl Mărgineanu Mircea: Da. 

Dl Pop Florentin: Că mă interesează, că nu mă interesează, tu ţi-ai făcut datoria. 

Dl Mărgineanu Mircea: Corect. 

Dl Pop Florentin: Am alocat anul trecut 50 mii la ecarisaj, nu am cheltuit nici un leu, dar mai 

alocam 30 mii. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Anul acesta am alocat 30 mii lei la ecarisaj, tocmai în ideea în care, 

vedeţi că avem nevoie, am evaluat eu, în momentul de faţă sunt undeva la 25, 30 de câini care ar 

trebui prinşi şi duşi la adăpost. 

Dl Pop Florentin: Şi nu erau şi anul trecut? 

Dl Muntean Vasile: Sunt şi în Târnăvioara. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Firma cu care am făcut anul trecut contractul nu era foarte serioasă. 

Preţul de anul trecut, din fericire a fost mai mare decât firma pe care am găsit-o anul acesta. Am 

găsit o firmă la Cristian, care are adăpost şi din ce am discutat cu ei după adoptarea bugetului o să 

închei şi contractul cu ei şi sper să fie mult mai serioşi decât firma de anul trecut. 

Dl Mátéfi Rezső: Când vin să prindă câinii, să fie microcipaţi. Data viitoare când mai vin să adune 

câini, sau vedem câini şi îi prindem, să vedem, acesta a mai fost în Copşa? 

Dl Pop Florentin: Teoretic, când îi duce la adăpost îi microcipează. 

Dl Mátéfi Rezső: Păi da, dar uite că nu. Ar trebui să vedem acum când prindem câinii să vedem 

dacă sunt microcipaţi. Ţie ar trebui să îţi dea nişte documente. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Am avut discuţia asta cu firma de ecarisaj, o să fie prins în contract, 

cu taxă separat, tot ce înseamnă costuri de la prinderea câinelui, transportul lui la adăpost, cazare, 

mâncare, e individual pentru fiecare câine şi un preţ total. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi la ce sumă ajunge? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: În momentul de faţă 1.000 lei cu TVA inclus, de câine. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot si hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a unui imobil, teren în 

suprafaţă de 317 m.p., aflat în domeniul privat al oraşului Copşa Mică, înscris în cartea 

funciară nr. 102832 Copşa Mică, număr cadastral 102832 

 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Este acelaşi teren de care am vorbit şi luna trecută.  

Dl Mátéfi Rezső: De la Draser. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu, e un teren pe domeniul public. 

Dl Mátéfi Rezső: Da, acolo în faţă la cantină. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: E un teren care din punctul meu de vedere e neproductiv, e un teren 

care poate produce ceva pentru noi ca instituţie. 

Dl Mátéfi Rezső: Cât e impozitul, pe an? 

Dl Pop Florentin: Vreo 300 lei. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu ştiu, nu lucrez la taxe şi impozite. Se intabulează pe suprafaţă. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu e 300 lei, fiindcă la mine la casă am 400 m şi nu plătesc 300 lei.  

Dl Muntean Vasile: De ce nu se poate da în chirie? Dau un exemplu. 

Dl Mátéfi Rezső: Bun exemplu. 
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Dl Muntean Vasile: Dacă la anul va trebui să treacă o conductă de apă, un cablu sau gaz, terenul 

este cumpărat de persoana respectivă şi nu vă mai lasă să treceţi pe acolo. 

Dl Pop Florentin: E ca şi cum ar trebui să trecem ţeava de apă pe la tine prin curte. 

Dl Muntean Vasile: Exact. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: În faţa imobilului despre care discutăm, e domeniul public, e drum, 

o parcare, e un teren mare, nu e un capăt de ţară. 

Dl Muntean Vasile: Nu-i, de ce trebuie să vindem? 

Dl Mátéfi Rezső: Dacă vreau şi eu să cumpăr trotuarul din faţa casei, ce ziceţi? 

Dl Muntean Vasile: Nu-i ceva normal. De ce să se vândă? De ce nu se poate da în chirie? 

Dl Muntean Vasile: De exemplu cum s-a vândut şi terenul de la motocros, la iesire. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Terenul de la ieşire pentru oraşul nostru a fost un teren neproductiv. 

Dl Muntean Vasile: Dacă era şi se dădea la o asociaţie de motocros. 

Dl Mátéfi Rezső: Am investit bani pentru traseul de motocros şi s-a vândut, da? Omul care l-a 

cumpărat primea 11 mii de euro pe an. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Ştiţi foare bine cine a investit acolo, a fost o asociaţie. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu contează. Acolo putea să vină oricând un investitor să facă o intreprindere, o 

uzină şi aveam locuri de muncă. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu se poate construi. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu avem o bucăţică de teren. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Avem un parc industrial cu terenuri disponibile pentru cei interesaţi. 

Dl Muntean Vasile: Şi cu terenul de fotbal, suntem singurul oraş care plătim chirie pentru terenul 

de fotbal. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu a fost niciodată al nostru. 

Dl Pop Florentin: Terenul de fotbal nu a fost niciodată al primăriei. A fost în administrarea 

Sometrei, de la Sometra s-a vândut.  

Dl Mátéfi Rezső: Şi atunci de ce s-au făcut investiţii acolo? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: S-au făcut reparaţii pentru copii să poată folosi terenul de către 

Clubul Sportiv. 

Dl Mátéfi Rezső: Reparaţii sunt tot investiţii. S-au făcut reparaţii, o grămadă de banii şi acum 

plătim şi chirie. 

Dl Butuc Titi Nicu: În 20 de ani de când e primar nu a putut face o bază sportivă? 

Dl Pop Florentin: Să revenim la terenul nostru. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 10 voturi pentru şi 4 

voturi împotrivă (Dl Muntean Vasile, Dl Mátéfi Rezső, Dl Butuc Titi Nicu, Dl Costea Cristian). 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea reţelei şcolare a oraşului Copşa Mică pentru anul 

şcolar 2024-2025 

 

Dl Pop Florentin: Eu tot nu ştiu ce e cu Clubul Copiilor, am întrebat şi anul trecut. Voi din 

Consiliul de Administraţie lămuriţi-mă şi pe mine. 

Dl Mărgineanu Mircea: Nu ştiu, nu s-a vorbit de Clubul Copiilor. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: E un club finanţat de o asociaţie din Sibiu, o activitate şcolară. 

Dl Pop Florentin: Nu am întrebat de cine e finanţat, vreau să ştiu ce e cu el. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Noi vorbim de reţeaua şcolară a oraşului, Clubul Copiilor e finanţat 

de  o asociaţie. 

Dl Pop Florentin: De ce trebuie să îl aprobăm dacă nu are legătură cu şcoala? 

Dl Mărgineanu Mircea: Intră în reţeaua şcolară, dar atâta vreme cât e finanţat. 

Dl Pop Florentin: Ce activităţi se fac acolo? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Sunt nişte cursuri de informatică ţinute de doamna profesoară 

Suciu, care are finanţare din parte unei asociaţii din Sibiu. Sunt nişte activităţi educaţionale în oraş. 

Dl Mátéfi Rezső: Extraşcolare, se fac ore de matematică şi de română pentru cei care se pregătesc 

de examenul de clasa a VIII a, printre care şi informatică. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu noi l-am inventat. 

Dl Pop Florentin: Eu nu am zis că e inventat, că e rău sau bun, vreau să ştiu. 
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Dl Comiza Cornel: Chiar doamna Suciu se ocupă. A solicitat o dată o sponsorizare pentru 

linoleum, era umiditate şi nu avea bani din ce să îşi facă acolo. 

Dl Mátéfi Rezső: Primăria de ce nu investeşte ceva bani acolo? 

Dl Comiza Cornel: Acum nu pot să îţi dau răspuns de ce nu investeşte, poate investeşte. 

Dl Mátéfi Rezső: Dl Comiza aţi fost 16 ani la conducerea oraşului, daţi un exemplu. 

Dl Comiza Cornel: Am zugrăvit, ce am putut am făcut şi atunci în funcţie de partea financiară. 

Dl Mátéfi Rezső: Primăria Copşa Mică numai a zugrăvit. 

Dl Comiza Cornel: Şi ce ai vrut să facem? Să schimbăm clădirea? 

Dl Mátéfi Rezső: În 20 ani se putea face o investiţie unde să meargă copiii, decent, să poată stea şi 

să facă activităţile acelea. Se fac prin clase, pe unde apucă şi ei, când au timp şi pe unde pot. 

Dl Comiza Cornel: Spaţiu este destul acolo. 

Dl Mátéfi Rezső: Da, dar e degradat. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea agendei activităţilor culturale, sociale şi sportive din 

anul 2024 

 

Dl Pop Florentin: Cine l-a întocmit, să îi spuneţi că a uitat sărbătoarea ionilor.  

Dl Scretar general: Eu am zis să o scoată pentu că a trecut, nu puteam să o aprobăm după. 

Dl Pop Florentin: Anul trecut nu am aprobat-o? Sau acum doi ani, acum trei ani? 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 11 voturi pentru şi 3 

abţineri (Dl Pop Florentin, Dl Mátéfi Rezső, Dl Costea Cristian). 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea operaţiunii de apartamentare în Cartea Funciară a 

imobilului situat pe strada Laborator FN înscris în CF nr.102848 Copşa Mică, nr. cad. 

102848-C1, aparţinând domeniului public al oraşului Copşa Mică 

 

Dl Mátéfi Rezső: Asta nu a mai fost? 

Dl Scretar general: A fost dezmembrarea terenului, acum e o lucrare  pentru a se întabula cele zece 

garaje. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi se vor vinde? 

Dl Scretar general: Acum sunt în domeniul public, nu se pot vinde. Dacă e să se vândă trebuie 

trecute în domeniul privat al oraşului. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

6. Proiect de hotărâre privind stabilirea activităţilor care vor fi prestate în folosul comunităţii 

pe parcursul anului 2024 de către contravenienţi 

 

Dl Pop Florentin: Avem? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Da, mai sunt. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot si hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

7. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna februarie 2024 

 

Dl Muntean Vasile: Propun preşedinte de şedinţă pe doamna Muzsnai Melinda. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot si hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

 

Dl Muntean Vasile: Declar şedinta închisă. 

 

 

 Preşedinte de şedinţă                       Secretar General 

 Muntean Vasile                                                                  Şerban Dorin 

 


